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Wesleyan Church of Haiti 
 

Resolutions for the Johannesburg International Conference 9 to 13 January 2025 
 
Considering that the Wesleyan Church of Haiti has existed in Haiti for more than 82 years 
 
Since the Wesleyan Church in Haiti has more than 147 local congregations 
 
Considering that the Wesleyan Church of Haiti has more than 13650 accomplished members and 
thousands of believers. 
 
Considering that the decision to become an established national conference was already voted 
unanimously at the 2018 national conference held in the South-West district in PetitGoave and 
discussed again at the 2022 national conference held in the Gonâve district in Anse-â-Galets. 
 
Whereas the Wesleyan Church in Haiti has made considerable progress as .  
1. Strengthening the national administration to properly manage the church's finances; 
2. Financial autonomy (we have no longer received foreign funds to support the national 
Church). 
3. The upcoming reopening of the Wesleyan Theological Seminary in Haiti. After the closure of 
the biblical school located in Petit-Goave, the training of the workers continued at the 
Theological School by Extension (ETE). At present we are about to strengthen our structure for 
the formation of workers in the Wesleyan Theological Seminary of Haiti, whose Dean is Dr. 
Patrick Gue. 
4. Sending missionaries abroad; 
5. The provision of Haitian discipline. 
 
It is resolved that the Wesleyan Church of Haiti be an established national conference. 
 
Respectfully submitted to the international conference held in Johannesburg, South Africa, from 
9 to 13 January 2025 
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Eglise Wesleyenne d'Haïti 
Résolutions pour la conférence Internationale de Johannesburg 9 au 13 janvier   

2025 
 Vu que l'Eglise wesleyenne d'Haïti existe en Haïti depuis plus de 82 ans 
 Vu que l'Eglise wesleyenne d'Haïti compte plus de 147 assemblées locales 
 Vu que l'Eglise wesleyenne d'Haïti réunit plus de 13650 membres accomplis et des 
milliers de croyants. 

Considérant que la décision de devenir une conférence nationale établie a été déjà votée à 
l'unanimité à la conférence nationale de 2018 tenue dans le district du Sud-Ouest â 
PetitGoave et discutée à nouveau â la conférence nationale de 2022 réunie dans le district 
de la Gonâve à Anse-â-Galets. 

Considérant que l'Eglise Wesleyenne d'Haïti a fait des progrès considérables comme .  
1.​ Le renforcement de l'administration nationale pour bien gérer les finances de l'église ; 
2.​ L'autonomie financière (nous n'avons plus reçu de fonds étrangers pour soutenir l'Eglise 

nationale). 
3.​ La réouverture prochaine du Séminaire Théologique Wesleyen d'Haïti. Après la 

fermeture de l'école biblique située à Petit-Goave, la formation des ouvriers s'est 
poursuivie à l'Ecole Théologique par Extension (ETE). A présent nous sommes sur le 
point de renforcer notre structure de formation des ouvriers dans le Séminaire 
Théologique Wesleyen d'Haïti qui a pour Doyen le docteur Patrick Gue. 

4.​ L'envoi de missionnaires à l'étranger ; 
5.​ La disposition d'une discipline haïtienne. 

Il n'est résolu que l'Eglise wesleyenne d'Haïti soit une conférence nationale établie. 

Soumise avec respect à la conférence internationale tenue à Johannesburg, Afrique du Sud, du 9 
au 13 janvier 2025 

Fait à Port-au-Prince, le 28 Septembre 2024 
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